



Produkt: Feuerwehrkleidung mit Schutz gegen Hitze und Flammen

Der Hersteller

Novotex-Isomat Schutzbekleidung GmbH

Unterm Ohmberg 7

D-34431 Marsberg

erklärt hiermit, dass die beschriebene PSA-Bekleidung

(Feuerwehr-Jacken Art. Art. 19-510, 19-513, 19-604, 19-512, 14-405)

(Feuerwehr-Bundhosen Art. 19-540, 19-546, 19-547, 19-545)

(Feuerwehr-Latzhosen Art. 19-519, 19-520, 19-521)

übereinstimmt mit den Bestimmungen der PSA-Verordnung (EU) 2016/425 und der Herstellungs- und Prüfungsbeschreibung für die universelle Feuerwehrsutzbekleidung (**HuPF Teil 2+3, Stand 11/2020 – V 1.3**), sowie den harmonisierten Normen **EN ISO 11612:2015** (DIN EN ISO 11612:2015-11) Schutzbekleidung-Kleidung zum Schutz gegen Hitze und Flammen, **EN ISO 13688:2013 + A1:2021** (DIN EN ISO 13688:2022-04) Schutzbekleidung-Allgemeine Anforderungen und **DGUV-I 205-025 konform vom Oktober 2012-** Abschnitt 3, Wahrnehmbarkeit und Erkennbarkeit zur Warnwestenbefreiung.

Der Notified body

Hohenstein Laboratories GmbH & Co. KG.

Schloss Hohenstein

74357 Bönningheim

Notified Body 0555

hat die Baumusterprüfung **Nr. 22.1.12.1592** vom **15.11.2022**, gemäß Verordnung (EU) 2016/425, Anhang V (Modul B) durchgeführt und eine EU-Baumusterprüfbescheinigung ausgestellt. Die PSA unterliegt den Anforderungen der Herstellungs- und Prüfungsbeschreibung für die universelle Feuerwehrsutzbekleidung (**HuPF Teil 2+3, Stand 11/2020 – V 1.3**) mit einer jährlichen Überwachung.

Marsberg, den 15.11.2022

Dipl.-Kfm. Alfons Wensing, Geschäftsführer



Product: Firefighter clothing with protection against heat and flames

The manufacturer

Novotex-Isomat Schutzbekleidung GmbH

Unterm Ohmberg 7

D-34431 Marsberg

herewith declares that the described PPE clothing

(Firefighter-Jackets Art. 19-510, 19-513, 19-604, 19-512, 14-405)

(Firefighter-Trousers Art. 19-540, 19-546, 19-547, 19-545)

(Firefighter-Dungarees Art. 19-519, 19-520, 19-521)

complies with the requirements of the PPE Regulation (EU) 2016/425 and the manufacturing and testing description for the universal protective clothing for firefighters (**HuPF Part 2+3, as of 11/2020 - V 1.3**), as well as the harmonized standards **EN ISO 11612:2015** (DIN EN ISO 11612:2015-11) Protective clothing-clothing for protection against heat and flames, **EN ISO 13688:2013 + A1:2021** (DIN EN ISO 13688:2022-04) Protective clothing-General requirements and **DGUV-I 205-025 compliant from October 2012-** Section 3, Perceptibility and recognizability for high visibility vest exemption.

The Notified body

Hohenstein Laboratories GmbH & Co. KG.

Schloss Hohenstein

74357 Bönningheim

Notified Body 0555

has performed type examination No. **22.1.12.1592** of **15.11.2022**, according to Regulation (EU) 2016/425, Annex V (Module B) and issued an EU type examination certificate. The PPE is subject to the requirements of the manufacturing and testing description for universal firefighters' protective clothing (HuPF Part 2+3, as of 11/2020 - V 1.3) with annual monitoring.

Marsberg, 15.11.2022

Dipl.-Kfm. Alfons Wensing, CEO